

Skywards Account and Debit Card Miles Earning Campaign (The "Offer") - Terms & Conditions

The Offer:

Start earning Skywards Miles on your Skywards Debit Card spends when you open a Skywards Saving Account and fund it with a minimum balance of AED 100,000 only.

Customers can earn up to 105,000 Skywards Miles per month by maintaining higher monthly average balances as per the slab-wise maximum earning caps mentioned in the table below.

Offer Eligibility:

Offer Valid for Skywards Accounts opened effective November 01, 2024 until April 30, 2025 only.

Offer Validity:

1st November 2024 – 30th April 2025

Key Features:

- Complimentary Skywards Silver membership
- Up to 5 Skywards Miles per 1 USD equivalent debit card spends
- **50,000 Welcome bonus Skywards Miles

Terms & Conditions Apply:

- Offer valid from 1st November 2024 till 30th April 2025 exclusively to Skywards Savings account and debit card.
- Open a Skywards Savings Account and maintain a minimum monthly average balance of AED 100,000 until April 30, 2025 to qualify for Skywards Miles earning

Average monthly balance (AED)	Skywards Miles per USD or equivalent spend on debit card		Monthly limits on miles earned
	Domestic spends	International spends	
1,000,000 and above	4.00	5.00	83,333
500,000 to 999,999	2.00	2.50	50,000

الحملة الترويجية لـ "كسب الأميال من خلال حساب سكاى و اردز وبطاقة الخصم" ("العرض") - الشروط والأحكام

العرض:

ابدأ في كسب أميال سكاى و اردز مقابل عمليات الإنفاق المنفذة باستخدام بطاقة الخصم سكاى و اردز الخاصة بك وذلك عندما تقوم بفتح حساب توفير سكاى و اردز وتمويله بقيمة 100,000 درهم كحد أدنى فقط.

يمكن للعملاء كسب ما يصل إلى 105,000 ميل من أميال سكاى و اردز شهريًا وذلك من خلال الحفاظ على متوسط أرصدة شهرية أعلى وفقًا للحد الأقصى لكسب الأميال المذكور في الجدول أدناه.

أهلية العرض:

يسري العرض على حسابات سكاى و اردز التي تم فتحها فقط في الفترة من 1 نوفمبر 2024 حتى 30 أبريل 2025.

صلاحية العرض الترويجي:

1 نوفمبر 2024 - 30 أبريل 2025

الميزات الرئيسية:

- العضوية الفضية في برنامج الولاء سكاى و اردز مجانًا
- ما يصل إلى 5 أميال سكاى و اردز مقابل كل عملية إنفاق تعادل 1 دولار أمريكي تتم باستخدام بطاقة الخصم.
- **50,000 ميل إضافي من أميال سكاى و اردز

تطبيق الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 1 نوفمبر 2024 حتى 30 أبريل 2025 حصريًا لحساب التوفير سكاى و اردز وبطاقة الخصم.

- افتح حساب توفير سكاى و اردز واحتفظ بمتوسط رصيد شهري قدره 100,000 درهم كحد أدنى، حتى 30 أبريل 2025 للتأهل لكسب أميال سكاى و اردز.

الحد الشهري لكسب الأميال	معدل كسب أميال سكاى و اردز مقابل كل عملية إنفاق بقيمة 1 دولار أمريكي أو ما يعادلها باستخدام بطاقة الخصم		متوسط الرصيد المتوفر كل شهر (بالدرهم)
	الإنفاق المحلي	الإنفاق الدولي	
83,333	5.00	4.00	1,000,000 و ما فوق
50,000	2.50	2.00	500,000 إلى 999,999

250,000 to 499,999 (for accounts onboarded before 1st Nov 2024)	1.00	1.25	30,000	30,000	1.25	1.00	250,000 إلى 499,999 (للحسابات التي تم فتحها قبل 1 نوفمبر 2024)
100,000 to 499,999 (for accounts onboarded between 1st Nov 2024 – 30th April 2025)	1.00	1.25	30,000	30,000	1.25	1.00	100,000 إلى 499,999 (للحسابات التي تم فتحها بين 1 نوفمبر 2024 - 30 أبريل 2025)
<ul style="list-style-type: none"> *Additional baggage allowance does not apply on routes using the piece concept. **Upon payment of joining fee, you will be awarded the first 25,000 welcome bonus miles within 45 days. Additional 25,000 Skywards Miles will be awarded on maintaining a minimum average monthly account balance of AED 750,000 on 90th day of account opening. <p>Terms and Conditions set out herein apply to the Offer in addition to the terms and conditions set out in Emirates NBD Consumer Banking Terms and Conditions (available on www.https://www.emiratesnbd.com)</p>				<ul style="list-style-type: none"> *لن يطبق وزن الأمتعة الإضافي المسموح به على الرحلات عندما يتم استخدام مفهوم القطعة. **عند دفع رسوم الانضمام، ستحصل على أول 25,000 ميل ترحيبي إضافي خلال 45 يومًا. وسيتم منحك 25,000 ميل من أميال سكاى واردرز الإضافية عند الحفاظ على متوسط رصيد شهري في الحساب بقيمة 750,000 درهم كحد أدنى في اليوم التسعين (90) من تاريخ فتح الحساب. <p>تطبق الشروط والأحكام المنصوص عليها هنا على العرض الترويجي بالإضافة إلى الشروط والأحكام المنصوص عليها في شروط وأحكام الخدمات المصرفية للأفراد لدى بنك الإمارات دبي الوطني المتوفرة على www.https://www.emiratesnbd.com)</p>			